
 

 

 

Z Á P I S 

z 8. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 9. 4. 2015 
  

 

 

Dne 9. 4. 2015 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost bazénového centra KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 16:15 hodin 

 

Přítomni:             Zdeněk Havel, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek,  

Bronislav Píša, Ing. Libor Prudil, Josef Terla, René Weis 

  

Omluveni:                 Mgr. Jiří Frühauf 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Vladimír Kvasnička – jednatel společnosti KV Arena s.r.o. 

  

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Žádosti o dotace na rok 2015 

4. Informace ke stavbě míčové haly KV Areny s.r.o. 

5. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Zdeněk Havel. 

 

 

1. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:                Zdeněk Havel, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Bronislav Píša,  

Ing. Libor Prudil, Josef Terla, René Weis 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

  

Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:                Zdeněk Havel, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Bronislav Píša,  

Ing. Libor Prudil, Josef Terla, René Weis 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2015 

 

S ohledem na navýšení rezervy o finanční prostředky z výtěžku „hazardu“ ve výši 7.920.000,- 

Kč se komise STv znovu zabývala všemi přijatými žádostmi o poskytnutí dotace na 

tělovýchovu a sport pro rok 2015, včetně žádostmi přijatými po 1. 1. 2015. 

 

 Pro nesplnění podmínek stanovených Zásadami pro poskytování dotací z rozpočtu 

Statutárního města Karlovy Vary byly vyřazeny žádosti subjektů: 

 Michal Gavenčiak – FO nepodnikající  

 

pro:                Zdeněk Havel, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Bronislav Píša,  

Ing. Libor Prudil, Josef Terla, René Weis 

proti: nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

–     První Krušnohorská o.p.s. – sídlo organizace ani její činnost není na území města   

       Karlovy Vary   

 

Komise diskutovala podporu této žádosti. Případná finanční podpora subjektu První 

Krušnohorská o.p.s. je v rozporu s platnými Zásadami pro poskytování dotací 

z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary, které byly schváleny Zastupitelstvem 

města Karlovy Vary jako nejvyšším kolektivním orgánem města. Přesto je třeba 

konstatovat, že určitá část občanů města využívá běžecké tratě v Krušných horách, 

které spravuje výše jmenovaná společnost.  

 

Komise STv doporučuje radě města podpořit obecně prospěšné služby poskytované 

subjektem První Krušnohorská o.p.s. jiným vhodným způsobem a za tímto účelem 

Komise STv uvolnila částku 50.000,- Kč.  

 

pro:                Zdeněk Havel, Vladimír Ledl, Jitka Peřina, Zdeněk Pešek, Bronislav Píša,  

Ing. Libor Prudil, Josef Terla, René Weis 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 Vzhledem k vysokému počtu doručených žádostí a s ohledem na skutečnost, že 

požadavky několikanásobně převýšily částku vyčleněnou v rozpočtu Statutárního 

města Karlovy Vary na poskytování příspěvků na podporu sportovních aktivit, nebylo 

možné vyhovět všem žádostem o poskytnutí dotace.  

 

Komise STv posuzovala doručené žádosti z hlediska jejich účelovosti dle Přílohy č. 2 

Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary a při 

rozdělování finančních prostředků podpořila především činnost žádajících subjektů 

s přihlédnutím na „Kritéria pro rozdělování dotací“, dále pak podpořila projekty, které 

výraznějším způsobem přispějí k vyváženému rozvoji a prezentaci Statutárního města 

Karlovy Vary. 

 

Komise STv se rozhodla nevyhovět žádostem v případech: 

 kdy subjekt nemá žádnou mládežnickou základnu; 

 kdy náklady spojené s pořádáním akce lze zahrnout do provozních nákladů a 

tomuto subjektu byla navržena dotace pro rok 2015 – přičemž při stanovení 

výše dotace na činnost byla tato akce v návrhu zohledněna. 

 

 Komise sportovní a tělovýchovy doporučuje radě města rozdělit finanční rezervu ve 

výši 7.920.000,- Kč dle návrhu na rozdělení dotací, který je přílohou č. 1 tohoto 

zápisu. Výsledky hlasování o jednotlivých dotacích jsou uvedeny v příloze č. 1 tohoto 

zápisu ve sloupci č. 12. 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 275.000,- Kč. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 
  

4. Informace ke stavbě míčové haly KV Areny s.r.o. 

 

 Pan Vladimír Kvasnička informoval členy komise o probíhající stavbě míčové haly. 

Předložil k nahlédnutí také předběžný rozvrh využitelnosti této haly. Přislíbil, že po 

dohodě s panem Klementem bude na další jednání pracovní skupiny zabývající se 

míčovou halou přizván také pan Zdeněk Pešek, jako zástupce komise STv. 

Proběhla diskuse týkající se vybavenosti této haly. 

 

 

Další jednání komise bude svoláno předsedou komise STv dle aktuální potřeby 

 

Příloha č. 1: Návrh na rozdělení finančních prostředků z „hazardu“ pro rok 2015 

 

     

 

Dne: 13. 4. 2015 

Zapsala: Gabriela Hazuchová - tajemnice komise                                        ________________                                

                         

               

                                                                                           

            _______________ 

                                                                    Zdeněk Havel 

              předseda komise 


